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Protokoll 
Mötesdatum Plats 

2023-04-02 Scandic Frimurarehotellet, Linköping 

 

 

 

 

 

 

 

Protokoll Svenska Islandshästförbundets ordinarie Riksmöte  

2023-04-02 

§ a Sammanträdet öppnas 

Mötet öppnades av SIF:s vice ordförande Jenny Mandal. 

§ b Frågan om mötets behöriga utlysande, röstlängden fastställs 

Mötets behöriga utlysande godkändes av Riksmötet. 

 

85 ombud redovisades på röstlängden. 

 

Riksmötet beslutade 

att fastställa röstlängden till 85 röstberättigade deltagare.  (Bilaga 1) 

§ c Godkännande av föredragningslistas 

Föredragningslistan godkändes. 

§ d Val av ordförande att föra förhandlingarna 

Riksmötet beslutade 

att välja Dan Nyberg till ordförande att föra förhandlingarna. 

§   e Anmälan av styrelsens val av sekreterare 

Jenny Werneholm anmäldes som styrelsens val av sekreterare. 

 

§   f Val av två justerare tillika rösträknare att jämte ordföranden justera 

riksmötesprotokollet 

Riksmötet beslutade 

att välja Li Teske och Lars-Gunnar Larsson till justerare tillika rösträknare. 
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§   g Behandling av verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning för Svenska 

Islandshästförbundets Stiftelse för Avel 

Niklas Dahlqvist föredrog verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning 2022 för SIF:s 

Stiftelse för Avel. 

 

Riksmötet beslutade 

att med godkännande lägga verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning för Svenska 

 Islandshästförbundet Stiftelse för Avel för 2022 till handlingarna. 

§   h Behandling av verksamhetsberättelse för Svenska Islandshästförbundet 

Jenny Mandal föredrog verksamhetsberättelsen för 2022 för Svenska Islandshästförbundet. 

 

Riksmötet beslutade 

att  med godkännande lägga verksamhetsberättelse för Svenska Islandshästförbundet 2022 till 

 handlingarna. 

§   i Behandling av årsbokslut och föredragning av revisorernas berättelse 

Kristina Johansson föredrog årsbokslutet 2022 för Svenska Islandshästförbundet. 

Riksmötet beslutade 

att  med godkännande lägga årsbokslutet för Svenska Islandshästförbundet 2022 till 

 handlingarna. 

Dan Nyberg föredrog revisorernas berättelse som också delades till ledamöterna på Riksmötet. 

Revisorerna har granskat årsbokslutet för 2022 och tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsens 

ledamöter. 

§ j Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter 

Riksmötet beslutade 

att bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2022. 

§ k Behandling av propositioner och motioner 

Dan Nyberg föredrog motion nr 1 från Austur. 

 

Riksmötet beslutade 

att ställa sig bakom styrelsens förslag att avslå motion nr. 1. 

 

Dan Nyberg föredrog motion nr. 2 och 3 från Distrikt Västsvenska Hallands styrelse genom 

ordförande Elisabeth Andreasson, samt motion nr. 4 från Distrikt Östergötlands 

Islandshästförbund genom dess styrelse. 

 

Riksmötet beslutade  

att ställa sig bakom styrelsens förslag att bifalla motion 2, 3 och 4. 

 

Dan Nyberg föredrog motion nr. 5 från Viggurs styrelse och årsmötesdeltagare. 

 

Riksmötet beslutade 

att ställa sig bakom styrelsens förslag att avslå motion nr. 5. 
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Dan Nyberg föredrog motion nr. 6 från Malin von Kalm Greiff (Gerstorps Ryttarsällskap), 

Agneta Wingstrand (Fengur Islandshästförening) och Ylva Alexandersson (Strokkur 

Islandshästförening). 

 

Riksmötet beslutade 

att ställa sig bakom styrelsens förslag att bifalla motion nr. 6 med korrigeringen att datum 

meddelas senast i samband med höstmötet och inte i samband med GKSM. 

 

Dan Nyberg föredrog motion nr. 7-12 från Distrikt Västsvenska Halland och Sigur, samtliga 

genom ordförande Elisabeth Andreasson. 

 

Riksmötet beslutade 

att ställa sig bakom styrelsens förslag att avslå motionerna nr. 7-12. 

 

Dan Nyberg föredrog motion nr. 13 från Sigur. 

 

Riksmötet beslutade 

att ställa sig bakom styrelsens förslag att motion nr. 13 anses besvarad då ett regelverk redan 

finns på plats. 

 

Dan Nyberg föredrog motion nr. 14 från Malin von Kalm Greiff (Gerstorps Ryttarsällskap), 

Agneta Wingstrand (Fengur Islandshästförening) och Ylva Alexandersson (Strokkur 

Islandshästförening). 

 

Marcus Ljungqvist yrkar bifall på motion nr. 14. 

 

Lars-Gunnar Larsson yrkar att motion nr. 14 anses besvarad. 

 

Riksmötet ajournerades kl. 11.15 och återupptogs 11.40. 

 

Styrelsen jämkar med motionären och föreslår att bifalla motionen med korrigeringen att första 

att-satsen skrivs med tillägget ”från och med 2027”, samt att andra att-satsen korrigeras till ”i 

samband med SIFs höstmöte 2024”. 

 

Riksmötet beslutade 

att ställa sig bakom styrelsens förslag att bifalla motion nr. 14, med ovan nämnda 

korrigeringar. 

 

§ l Diskussion och beslut om verksamhetsplan för innevarande år 

Ingemar Tapper redogjorde för förslag till verksamhetsplan för 2023. 

 

Riksmötet beslutade 

att anta Verksamhetsplanen för Svenska Islandshästförbundet 2023. 

§ m Fastställande av ersättningar till styrelse för innevarande verksamhetsår 

Riksmötet beslutade 

att ersättningarna till styrelsen för 2023 är oförändrade, samt att man följer SIFs antagna 

Resepolicy.  
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§ n Fastställande av medlemsavgift till förbundet för nästföljande kalenderår 

Riksmötet diskuterade medlemsavgifterna till SIF.  

 

Lars-Gunnar Larsson, Drifandi, yrkar på att medlemsavgiften för ungdomar sänks med 100 kr, 

samt att alla övriga medlemskategorier sänks med 50 kr. 

 

GRS och Jarnhestur yrkar bifall på Lars-Gunnars yrkande. 

 

Frigg och Framtid yrkar bifall på styrelsens förslag 

 

Riksmötet beslutade med acklamation 

att bifalla styrelsens förslag att lämna avgiften för vuxen oförändrad på 450 kr under 2024. 

att bifalla styrelsens förslag att lämna avgiften för junior oförändrad på 200 kr under 2024. 

att     bifalla styrelsens förslag att lämna avgiften för introduktionsmedlemskap oförändrad på 

300 kr under 2024. 

att     bifalla styrelsens förslag att lämna avgiften för familjemedlemskap oförändrad på 100 kr 

under 2024. 

§ o Diskussion och beslut om budget för innevarande verksamhetsår samt preliminär för 

nästkommande år 

Kristina Johansson redogjorde för förslag till budget för 2023 samt indikation för budget för 

nästkommande år. 

 

Marcus Ljungqvist ställde ett flertal frågor till styrelsen för förtydligande, som styrelsen 

besvarade.  

 

Riksmötet beslutade 

att anta styrelsens förslag till budget för 2023 och indikation för budget för 2024 och 2025 

för Svenska Islandshästförbundet. 

 

§ p Fastställande av sektioner och antalet ledamöter i styrelsen 

Riksmötet beslutade 

att fastställa sektionerna Fritid, Tävling, Ungdom och Utbildning 

att  fastställa att antalet ledamöter i styrelsen ska vara åtta. 

 

§ q Val av ordförande  

Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till ordförande för Svenska 

Islandshästförbundet, Ingemar Tapper (nyval två år). 

 

Riksmötet beslutade 

att välja Ingemar Tapper till ordförande för Svenska Islandshästförbundet på två år. 

 

§ r Fyllnadsval 

Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till övrig ledamot till Förbundsstyrelsen, 

Cathrin Sandberg (fyllnadsval ett år). 

 

Riksmötet beslutade 

att välja Cathrin Sandberg till ledamot i Förbundsstyrelsen på ett år. 

 

 K
EL

T,
 L

IL
, D

N
, J

W
 —

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




 

 

 

 

§ s Val av Ungdomssektionens ordförande på två år 

Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till ordförande för Ungdomssektionen, Ida 

Németh (nyval två år). 

 

Riksmötet beslutade 

att välja Ida Németh till ordförande för Ungdomssektionen på två år. 

 

§ t Val av Fritidssektionens ordförande på två år 

Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till ordförande för Fritidssektionen, Johan 

Andersson (omval två år). 

 

Riksmötet beslutade 

att välja Johan Andersson till ordförande för Fritidssektionen på två år. 

§ u Val av Utbildningssektionens ordförande på två år 

Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till ordförande för Utbildningssektionen, 

Sabina Anderberg (omval två år). 

 

Riksmötet beslutade 

att välja Sabina Anderberg till ordförande för Utbildningssektionen på två år. 

 

§ v Val av ledamöter i Disciplinnämnd på två år 

Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till ledamöter i Disciplinnämnden för 

Svenska Islandshästförbundet; Jan Erik Karlsson, Håkan Leeman och Tom Rymoen. Samtliga 

är omval på två år. 

 

Kvarstår i Disciplinnämnden under ett år gör Ann-Catrin Fredriksson och Johanna Elgholm. 

 

Riksmötet beslutade  

att välja Disciplinnämndens ledamöter enligt valberedningens förslag. 

 

§ x Val av två revisorer samt två revisorsersättare 

Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till två revisorer samt två revisorsersättare; 

Jörgen Sivertsson, Auktoriserad revisor (omval ett år) 

Leif Welander, Förbundsrevisor (nyval ett år), 

Gunnel Karlsson, suppleant (omval ett år) 

Västerås revision AB, suppleant (nyval ett år). 

 

Riksmötet beslutade 

att välja revisorer samt revisorsersättare enligt valberedningens förslag. 
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§ y Val av ordförande och ledamöter i SIF stiftelse för avel, varav en skall vara invald i 

Förbundsstyrelsen 

Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till ledamöter i SIF stiftelse för avel. 

 

Ordförande Niclas Dahlqvist (kvarstår ett år) 

Ledamot Maria Vemdal (kvarstår ett år) 

Ledamot Jökull Gudmunsson (kvarstår ett år) 

Ledamot Sisso Einarsson (kvarstår ett år) 

Ledamot Elsa Mandal Hreggvidsdottir (omval två år) 

Ledamot Julianne Klink (omval två år) 

Ledamot Mariell Johansson (nyval två år)  

SIFs styrelserepresentant Peter Stålhammar (nyval två år). 

 

Riksmötet beslutade  

att välja ledamöter till SIF stiftelse för avel enligt valberedningens förslag. 

§ v Val av ledamöter till valberedningen varav en ordförande 

Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till ledamöter i valberedningen. 

 

Ordförande: Göran Fernsund, (omval två år) 

Ledamot: Lena Ehrling, (omval två år) 

Ledamot: Karin Larsson, (nyval två år) 

Ledamot: Eyvi Mandal Hreggvidsson, (kvarstår ett år) 

Ledamot: Johan Olsson, (kvarstår ett år) 

Ledamot: Linda Eriksson, (kvarstår ett år) 

Ledamot: Cecilia Nancke, (kvarstår ett år) 

Ledamot: Ivar Arnbjörnsson, (omval två år) 

 

Riksmötet beslutade 

att välja ledamöter till SIF valberedning enligt valberedningens förslag. 

§ aa Övrig information 

SIFs nyvalda ordförande Ingemar Tapper informerar om träffpunkter för ordförande under året. 

Två digitala möten, 23 maj 19.30 och 19 september 19.30. En fysisk träff blir under höstmötet 

11-12 november, då tillsammans med SIF Avel. Det finns även möjligheter till samverkan i 

förbundets tält under Sport-SM 5-9 juli i Norrköping. 

 

Anna Ryberg genomförde avtackning av Ungdomssektionens avgående ordförande Amanda 

Hagberg. Dan Nyberg tackades för sin insats som mötesordförande för Riksmötet. 

§ bb Mötets avslutande  

Dan Nyberg förklarade 2023 års Riksmöte avslutat kl. 13.00. 

 

 

 

Dan Nyberg, mötesordförande                           Jenny Werneholm, vid protokollet 

 

 

 

Li Teske                                                             Lars-Gunnar Larsson 
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Protokoll 
Mötesdatum Plats 


2023-04-02 Scandic Frimurarehotellet, Linköping 


 


 


 


 


 


 


 


Protokoll Svenska Islandshästförbundets ordinarie Riksmöte  


2023-04-02 


§ a Sammanträdet öppnas 


Mötet öppnades av SIF:s vice ordförande Jenny Mandal. 


§ b Frågan om mötets behöriga utlysande, röstlängden fastställs 


Mötets behöriga utlysande godkändes av Riksmötet. 


 


85 ombud redovisades på röstlängden. 


 


Riksmötet beslutade 


att fastställa röstlängden till 85 röstberättigade deltagare.  (Bilaga 1) 


§ c Godkännande av föredragningslistas 


Föredragningslistan godkändes. 


§ d Val av ordförande att föra förhandlingarna 


Riksmötet beslutade 


att välja Dan Nyberg till ordförande att föra förhandlingarna. 


§   e Anmälan av styrelsens val av sekreterare 


Jenny Werneholm anmäldes som styrelsens val av sekreterare. 


 


§   f Val av två justerare tillika rösträknare att jämte ordföranden justera 


riksmötesprotokollet 


Riksmötet beslutade 


att välja Li Teske och Lars-Gunnar Larsson till justerare tillika rösträknare. 


 


 







 


 


§   g Behandling av verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning för Svenska 


Islandshästförbundets Stiftelse för Avel 


Niklas Dahlqvist föredrog verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning 2022 för SIF:s 


Stiftelse för Avel. 


 


Riksmötet beslutade 


att med godkännande lägga verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning för Svenska 


 Islandshästförbundet Stiftelse för Avel för 2022 till handlingarna. 


§   h Behandling av verksamhetsberättelse för Svenska Islandshästförbundet 


Jenny Mandal föredrog verksamhetsberättelsen för 2022 för Svenska Islandshästförbundet. 


 


Riksmötet beslutade 


att  med godkännande lägga verksamhetsberättelse för Svenska Islandshästförbundet 2022 till 


 handlingarna. 


§   i Behandling av årsbokslut och föredragning av revisorernas berättelse 


Kristina Johansson föredrog årsbokslutet 2022 för Svenska Islandshästförbundet. 


Riksmötet beslutade 


att  med godkännande lägga årsbokslutet för Svenska Islandshästförbundet 2022 till 


 handlingarna. 


Dan Nyberg föredrog revisorernas berättelse som också delades till ledamöterna på Riksmötet. 


Revisorerna har granskat årsbokslutet för 2022 och tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsens 


ledamöter. 


§ j Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter 


Riksmötet beslutade 


att bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2022. 


§ k Behandling av propositioner och motioner 


Dan Nyberg föredrog motion nr 1 från Austur. 


 


Riksmötet beslutade 


att ställa sig bakom styrelsens förslag att avslå motion nr. 1. 


 


Dan Nyberg föredrog motion nr. 2 och 3 från Distrikt Västsvenska Hallands styrelse genom 


ordförande Elisabeth Andreasson, samt motion nr. 4 från Distrikt Östergötlands 


Islandshästförbund genom dess styrelse. 


 


Riksmötet beslutade  


att ställa sig bakom styrelsens förslag att bifalla motion 2, 3 och 4. 


 


Dan Nyberg föredrog motion nr. 5 från Viggurs styrelse och årsmötesdeltagare. 


 


Riksmötet beslutade 


att ställa sig bakom styrelsens förslag att avslå motion nr. 5. 


 


 


 







 


 


Dan Nyberg föredrog motion nr. 6 från Malin von Kalm Greiff (Gerstorps Ryttarsällskap), 


Agneta Wingstrand (Fengur Islandshästförening) och Ylva Alexandersson (Strokkur 


Islandshästförening). 


 


Riksmötet beslutade 


att ställa sig bakom styrelsens förslag att bifalla motion nr. 6 med korrigeringen att datum 


meddelas senast i samband med höstmötet och inte i samband med GKSM. 


 


Dan Nyberg föredrog motion nr. 7-12 från Distrikt Västsvenska Halland och Sigur, samtliga 


genom ordförande Elisabeth Andreasson. 


 


Riksmötet beslutade 


att ställa sig bakom styrelsens förslag att avslå motionerna nr. 7-12. 


 


Dan Nyberg föredrog motion nr. 13 från Sigur. 


 


Riksmötet beslutade 


att ställa sig bakom styrelsens förslag att motion nr. 13 anses besvarad då ett regelverk redan 


finns på plats. 


 


Dan Nyberg föredrog motion nr. 14 från Malin von Kalm Greiff (Gerstorps Ryttarsällskap), 


Agneta Wingstrand (Fengur Islandshästförening) och Ylva Alexandersson (Strokkur 


Islandshästförening). 


 


Marcus Ljungqvist yrkar bifall på motion nr. 14. 


 


Lars-Gunnar Larsson yrkar att motion nr. 14 anses besvarad. 


 


Riksmötet ajournerades kl. 11.15 och återupptogs 11.40. 


 


Styrelsen jämkar med motionären och föreslår att bifalla motionen med korrigeringen att första 


att-satsen skrivs med tillägget ”från och med 2027”, samt att andra att-satsen korrigeras till ”i 


samband med SIFs höstmöte 2024”. 


 


Riksmötet beslutade 


att ställa sig bakom styrelsens förslag att bifalla motion nr. 14, med ovan nämnda 


korrigeringar. 


 


§ l Diskussion och beslut om verksamhetsplan för innevarande år 


Ingemar Tapper redogjorde för förslag till verksamhetsplan för 2023. 


 


Riksmötet beslutade 


att anta Verksamhetsplanen för Svenska Islandshästförbundet 2023. 


§ m Fastställande av ersättningar till styrelse för innevarande verksamhetsår 


Riksmötet beslutade 


att ersättningarna till styrelsen för 2023 är oförändrade, samt att man följer SIFs antagna 


Resepolicy.  







 


 


§ n Fastställande av medlemsavgift till förbundet för nästföljande kalenderår 


Riksmötet diskuterade medlemsavgifterna till SIF.  


 


Lars-Gunnar Larsson, Drifandi, yrkar på att medlemsavgiften för ungdomar sänks med 100 kr, 


samt att alla övriga medlemskategorier sänks med 50 kr. 


 


GRS och Jarnhestur yrkar bifall på Lars-Gunnars yrkande. 


 


Frigg och Framtid yrkar bifall på styrelsens förslag 


 


Riksmötet beslutade med acklamation 


att bifalla styrelsens förslag att lämna avgiften för vuxen oförändrad på 450 kr under 2024. 


att bifalla styrelsens förslag att lämna avgiften för junior oförändrad på 200 kr under 2024. 


att     bifalla styrelsens förslag att lämna avgiften för introduktionsmedlemskap oförändrad på 


300 kr under 2024. 


att     bifalla styrelsens förslag att lämna avgiften för familjemedlemskap oförändrad på 100 kr 


under 2024. 


§ o Diskussion och beslut om budget för innevarande verksamhetsår samt preliminär för 


nästkommande år 


Kristina Johansson redogjorde för förslag till budget för 2023 samt indikation för budget för 


nästkommande år. 


 


Marcus Ljungqvist ställde ett flertal frågor till styrelsen för förtydligande, som styrelsen 


besvarade.  


 


Riksmötet beslutade 


att anta styrelsens förslag till budget för 2023 och indikation för budget för 2024 och 2025 


för Svenska Islandshästförbundet. 


 


§ p Fastställande av sektioner och antalet ledamöter i styrelsen 


Riksmötet beslutade 


att fastställa sektionerna Fritid, Tävling, Ungdom och Utbildning 


att  fastställa att antalet ledamöter i styrelsen ska vara åtta. 


 


§ q Val av ordförande  


Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till ordförande för Svenska 


Islandshästförbundet, Ingemar Tapper (nyval två år). 


 


Riksmötet beslutade 


att välja Ingemar Tapper till ordförande för Svenska Islandshästförbundet på två år. 


 


§ r Fyllnadsval 


Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till övrig ledamot till Förbundsstyrelsen, 


Cathrin Sandberg (fyllnadsval ett år). 


 


Riksmötet beslutade 


att välja Cathrin Sandberg till ledamot i Förbundsstyrelsen på ett år. 


 







 


 


 


 


§ s Val av Ungdomssektionens ordförande på två år 


Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till ordförande för Ungdomssektionen, Ida 


Németh (nyval två år). 


 


Riksmötet beslutade 


att välja Ida Németh till ordförande för Ungdomssektionen på två år. 


 


§ t Val av Fritidssektionens ordförande på två år 


Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till ordförande för Fritidssektionen, Johan 


Andersson (omval två år). 


 


Riksmötet beslutade 


att välja Johan Andersson till ordförande för Fritidssektionen på två år. 


§ u Val av Utbildningssektionens ordförande på två år 


Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till ordförande för Utbildningssektionen, 


Sabina Anderberg (omval två år). 


 


Riksmötet beslutade 


att välja Sabina Anderberg till ordförande för Utbildningssektionen på två år. 


 


§ v Val av ledamöter i Disciplinnämnd på två år 


Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till ledamöter i Disciplinnämnden för 


Svenska Islandshästförbundet; Jan Erik Karlsson, Håkan Leeman och Tom Rymoen. Samtliga 


är omval på två år. 


 


Kvarstår i Disciplinnämnden under ett år gör Ann-Catrin Fredriksson och Johanna Elgholm. 


 


Riksmötet beslutade  


att välja Disciplinnämndens ledamöter enligt valberedningens förslag. 


 


§ x Val av två revisorer samt två revisorsersättare 


Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till två revisorer samt två revisorsersättare; 


Jörgen Sivertsson, Auktoriserad revisor (omval ett år) 


Leif Welander, Förbundsrevisor (nyval ett år), 


Gunnel Karlsson, suppleant (omval ett år) 


Västerås revision AB, suppleant (nyval ett år). 


 


Riksmötet beslutade 


att välja revisorer samt revisorsersättare enligt valberedningens förslag. 


 


 


 


 







 


 


§ y Val av ordförande och ledamöter i SIF stiftelse för avel, varav en skall vara invald i 


Förbundsstyrelsen 


Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till ledamöter i SIF stiftelse för avel. 


 


Ordförande Niclas Dahlqvist (kvarstår ett år) 


Ledamot Maria Vemdal (kvarstår ett år) 


Ledamot Jökull Gudmunsson (kvarstår ett år) 


Ledamot Sisso Einarsson (kvarstår ett år) 


Ledamot Elsa Mandal Hreggvidsdottir (omval två år) 


Ledamot Julianne Klink (omval två år) 


Ledamot Mariell Johansson (nyval två år)  


SIFs styrelserepresentant Peter Stålhammar (nyval två år). 


 


Riksmötet beslutade  


att välja ledamöter till SIF stiftelse för avel enligt valberedningens förslag. 


§ v Val av ledamöter till valberedningen varav en ordförande 


Göran Fernsund föredrog valberedningens förslag till ledamöter i valberedningen. 


 


Ordförande: Göran Fernsund, (omval två år) 


Ledamot: Lena Ehrling, (omval två år) 


Ledamot: Karin Larsson, (nyval två år) 


Ledamot: Eyvi Mandal Hreggvidsson, (kvarstår ett år) 


Ledamot: Johan Olsson, (kvarstår ett år) 


Ledamot: Linda Eriksson, (kvarstår ett år) 


Ledamot: Cecilia Nancke, (kvarstår ett år) 


Ledamot: Ivar Arnbjörnsson, (omval två år) 


 


Riksmötet beslutade 


att välja ledamöter till SIF valberedning enligt valberedningens förslag. 


§ aa Övrig information 


SIFs nyvalda ordförande Ingemar Tapper informerar om träffpunkter för ordförande under året. 


Två digitala möten, 23 maj 19.30 och 19 september 19.30. En fysisk träff blir under höstmötet 


11-12 november, då tillsammans med SIF Avel. Det finns även möjligheter till samverkan i 


förbundets tält under Sport-SM 5-9 juli i Norrköping. 


 


Anna Ryberg genomförde avtackning av Ungdomssektionens avgående ordförande Amanda 


Hagberg. Dan Nyberg tackades för sin insats som mötesordförande för Riksmötet. 


§ bb Mötets avslutande  


Dan Nyberg förklarade 2023 års Riksmöte avslutat kl. 13.00. 


 


 


 


Dan Nyberg, mötesordförande                           Jenny Werneholm, vid protokollet 


 


 


 


Li Teske                                                             Lars-Gunnar Larsson 
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